

学生居家自主学习任务表
Students “Study-From-Home” Task List

班级 Class: 初中二-统考华文 Junior Two UEC-Chinese (J21, J22)

学习日期 Learning Period: 9th Jun 2020 – 12th Jun 2020

科目 Subject	学习范围 Scope of Study	需完成作业 Task to Complete	备注 Notes
华文 (J21)	课本下册第九课: 伤仲永 成语练习 11 应用文练习	成语练习 11 应用文练习	课件将上载至网上学习平台。
华文 (J22)	课本下册 第五课: 一件小事 作业跟进(练习四) 网上测验 (1)	成语练习 11 作业练习 (五) 完成 Google Form 练习	请同学在上课前完成前一周功课, 随时检查功课。 请学生到网上学习平台下载课文 PPT。 使用 Google Classroom 及 Quizziz 完成课堂练习。
Bahasa Malaysia (J21)	1. Kefahaman unit 9 2. Kefahaman unit 10 3. Kata Hubung	Menyempurnakan latihan kefahaman unit 9 dan unit 10. Menjeniskan kata hubung gabungan, pancangan dan berpasangan.	-Pelajar perlu menulis jawapan dalam buku latihan kefahaman dan dihantarkan kepada guru selepas sekolah terbuka. -Pelajar perlu menulis latihan tatabahasa di dalam Buku latihan Tatabahasa.
Bahasa Malaysia (J22)	Galaksi Unit 6	Galaksi Ms. 42-47	Jawab soalan tatabahasa dalam buku Galaksi 1201.
English (KET)	Unit 7: In the countryside Vocabulary Speaking Writing Grammar (Past Continuous)	Student's Book Answer the questions on Pg 48 - 51	Teacher will discuss answers during the E-teaching lesson.
English (PET)	Unit 7: Art and Entertainment Reading Writing Vocabulary Grammar	Students will have to write a short paragraph about their favourite film using adjectives learned. Students read passages to answer multiple choice questions. Students fill in the blanks with the correct gerunds.	Teacher will discuss answers during the E-teaching lesson.

English (PFCE)	Unit 7 Let's Get Active - Grammar; Modals - Reading	- Refer to grammar reference on Pg. 144. Then answer Modals and meanings. Answer Exercise 1 and 2 on Pg. 41 in Workbook. - Read the text about 'Best in the World' on Pg. 40 and Pg. 41. Then, Answer Exercise 1, 2, 3 and 4 on Pg. 40. - Read and understand Informal Letter writing format.	- Refer to E-Learning Platform (Week 9) for Informal Letter Writing reference.
English (FCE)	Unit 5 - Real or Fake? Grammar Review: - School Holiday Homework Adjectives describing Films Reading - Multiple Matching:- <i>Imposters</i> Vocabulary - Verbs connected with speech	Go through the school holiday homework worksheet on reading, grammar and writing. Complete the grammar review exercises on adjectives, articles and phrasal verbs. Apply skimming and scanning skills to answer the multiple matching questions. Match the vocabulary - verbs connected with speech.	Task List 9 to be completed:- E-learning - School Holiday Homework Worksheet Student's Book and Workbook Answers will be elicited during online teaching and learning.
数学 (J21)	第7章 圆与扇形 7.1 圆	练习 7.1a : 3, 5, 8, 9, 10, 11 练习 7.1b: 3, 4, 6, 8, 10, 11, 16	作答在 B 本。
数学 (J22)	第7章 圆与扇形 7.1 圆	练习 7.1a 练习 7.1b	1) 功课做在 B 本 (作答前, 必须抄题目和画图). 2) 单线 A4 纸只允许给那些没有练习簿的学生, 请这些学生在开学时把整齐的练习题黏进练习簿里。
科学	第 11 章 电流、电阻和电压	科学作业 Pg. 50-54	
历史	第 4 单元 4.2 砂拉越和北婆	作业第 4 单元练习一至练习三	1.作业完成部分在开学后呈交。 2.上课的 PPT 可在网上学习平台取得。
地理 (J21)	讨论作业 (第 5-8 章) 网上测验	作业 (第 5-8 章)	1.从网上学习平台下载地理笔记。 2.网上教学后必须完成笔记及作业。
地理 (J22)	第八章: 地形与生活 第九章: 全球的气候 网上测验 (一)	完成 Google Doc 笔记	-请同学在上课前需完成之前地理笔记及作业, 随时检查功课。 -网上教学后, 必须完成 Google Docs 的练习。 -使用 Google Classroom 及 Quizziz 完成课堂练习。
电脑	Lesson 7: Insert Header & Footer, Page Setup	观看及了解如何 Insert header, Insert Footer and Page Setup	请登录网上学习平台观看短片。

<p>美术 (J21, J22)</p>	<p>商标设计 (昆虫) Logo design (Insect)</p>	<p>手绘一幅商标设计，学生必须指定按照题材商标设计 (昆虫) 进行创作。学生必须学习使用水彩完成画作。设计讲究整齐，画纸干净。纸张大小没有限制。</p>	<p>-学生在这段时间必须通过网络教学完功课。 -必须使用按时交功课到网络文件夹，或是通过把功课发送到微信群。</p>
--------------------------	---	---	---